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2023-09-12 
 
 

Lokala Pensionärsrådet 
Sammanträdesdatum: 2023-09-12 
Plats: Kommunhuset, Nossan 
Tid: kl. 14:00-15.20 
 
Närvarande från Herrljunga kommun: 
Mats Palm, ordförande kommunstyrelsen  
Carina Fredriksen, ordförande socialnämnden 
Johnny Carlsson, ordförande internservicenämnden 
Gunnar Andersson, 2:e vice ordförande kommunstyrelsen  
Jennie Turunen, tf. socialchef 
Susanne Johnsen, verksamhetschef Vård och omsorg  
Emil Hjalmarsson, samhällsbyggnadschef 
Anela Lennartsson, sekreterare 
 
Närvarande från föreningar:  
Janne Andersson, PRO Gäsene 
Ulla Franzén, PRO Gäsene 
Laila Palmén, PRO Herrljunga 
Ingbrith Torstensson, SPF Knutpunkten 
Rolf Kry, SPF Knutpunkten 
Birgitta Larsson, PRO Herrljunga 
Uno Sandfridsson, SPF Knutpunkten 
 
Förhinder/deltar inte på dagens sammanträde: 
Jan Bengtsson, PRO Herrljunga 
Viola Wigertsson, PRO Herrljunga 
Ann-Marie Ulvebro, PRO Gäsene 
Ulla Wendel, PRO Gäsene 
Lisbeth Dalqvist, SPF Knutpunkten 
 

 
§ 1 Mötet öppnades 
Ordföranden hälsar alla välkomna och öppnar mötet. 
 
§ 2 Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställs. 

 
§ 3 Val av justerare 
Inbrith Torstensson valdes till justerare. Justeringen sker digitalt.  
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§ 4 Kommunstyrelsen informerar 
Mats Palm, ordförande i kommunstyrelsen informerar om utredning om räddningstjänsten i 
Herrljunga kommun. Kommunfullmäktige har fattat beslut att kommunen ska ansöka om 
medlemskap i Räddningstjänsten Storgöteborg. En oberoende utredning görs av en konsult 
med syfte att utreda kommunens övergång till räddningstjänstförbund och vilka alternativ som 
finns till detta samt vilket alternativ som är det mest fördelaktiga för kommunen.  

 

Den finns en utredning om Gäsenegårdens framtid. I dagsläget är häften av Gäsenegårdens 
outnyttjade. Byggnaden är i kommunens ägo och har en löpande driftskostnad oavsett om den 
utnyttjas till verksamhet eller stor tom. Bildningsnämnden och socialnämnden har i 
utredningen svarat att nämnderna inte ser ett påtagligt behov av byggnaden för framtida 
verksamheter inom nämndernas verksamhetsansvar. Lokala pensionärsrådet är måna om 
Gäsenegårdens framtid och uppmanar kommunstyrelse att hitta verksamhetsområden för 
byggnaden om så är möjligt.  

 

Möjlighet till seniorkort finns utifrån tidigare fattat beslut som innebär att alla pensionärer i 
kommunen från 75 år har möjlighet till gratis seniorkort. Ett förnyat ställningstagande kommer 
behöva tas framöver utifrån åldersnivåer och nya kostnader för seniorkorten.   

 
 

§ 5   Socialförvaltningen informerar 
T.f. socialchef Jennie Turunen informerar om renovering av Hemgården kommer genomföras 
under 2024.  

 

Nya Hagen är klart och inflyttat. Det har varit en del strul i kulisserna med flytten har gått 
relativt bra. Dialog på lokala pensionärsrådet om flytten. Det lyfts upp att det i vissa fall inte 
fungerat så bra.  

 

Delårsrapporten för hemtjänsten visar en prognostiserat underskott med cirka 7mkr. Analyser 
fortsätter intensivt. Hälften härrör effektiviteten som ej når upp till målen och andra hälften 
ökade volymer. Stora sträckor att åka inom hemtjänsten är en del av bekymret. Förvaltningen 
arbetar med översyn av organisation och arbetssätt för att förklara underskottet.  

 

Nya verksamheter inom LSS Kv Lyckan gruppbostad samt korttidsvistelse för barn är på gång.  
 
 

§ 6   Samhällsbyggnadsförvaltningen informerar 
Samhällsbyggnadschef Emil Hjalmarsson informerar rådet om ombyggnation av Altorpskolan.  

Renovering av beläggning av gator samt gång- och cykelvägar i kommunen pågår. Kommunen 
passar på att göra om VA samtidigt. Det blir lite stökigt här och var under tiden arbetet pågår.    
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Arbetet med kvarteret Lyckan flyter på bra.  

Lägenheter, 16 st, byggs intill nya Hagen. Man kan lämna intresseanmälan. Förhoppningen är 
att entreprenören ska bygga liknande byggnad på andra sidan vägen.  

När det gäller villor är det lugnt på byggfronten. Detaljplanering för nya bostadsområden 
pågår. Mer information om detta längre fram.  
 
 
§ 7 Övriga frågor 
 
Övergångsställe – ej anpassat 
Föreningarna har tidigare lyft fråga om bekymmer vid Furulandsvägen. Det är svårt att köra 
rullstol över det kombinerade övergångsstället/farthindret. Frågan tas med till 
samhällsbyggnadsförvaltningen /gata-park.  
 
Snabba körningar, EPA traktorer 
Janne Andersson lyfter frågan om snabbkörningar från EDP traktorer. Upplevs som 
bekymmer. Uppmärksammat från kommunen också. En anteckning om detta görs i 
protokollet.   
 
§ 8 Nästa möte 
Nästa mötestid för pensionärsrådet är den 7 november kl. 14.00-16.00, lokal Nossan, 
kommunhuset. 

 
 
 
 
Vid protokollet: 

 
Anela Lennartsson Mats Palm 
Sekreterare Mötesordförande 

 
Ingbrith Torstensson, SPF Knutpunkten 
Justerare 
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Elektroniska underskrifter 

Det här dokumentet har skrivits under elektroniskt av en eller flera personer 

Alla elektroniska underskrifter listas i signaturpanelen. De tio första underskrifterna listas även på den här sidan. 

Detta dokument med sina elektroniska underskrifter gäller som självständig handling och uppfyller krav på avancerade 

elektroniska underskrifter enligt eIDAS. 

Varje underskrift kan valideras med en PDF-läsare med stöd för signaturvalidering eller med SignPorts valideringstjänst. 

Andra valideringstjänster kan användas förutsatt att dessa uppfyller de tekniska kraven enligt internationella standarder. 

Om dokumentet skrivs ut på papper, eller om dokumentet ’skrivs ut’ till ett nytt PDF-dokument, följer de elektroniska 

underskrifterna inte med. Endast det elektroniskt underskrivna originaldokumentet går att validera. 

* Värden markerade med en asterisk har validerats mot beviset från den legitimeringstjänst som användes för underskriften. 
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